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Novembre 2009 

- La policía de Santa Eulàlia feia públic l'in-
forme anual de 2008, en qué es destacava la 
reducció deis robatoris en un 28% respecte 
l'any anterior, i deis accidents de trànsit en 
un 44%. Per primera vegada, en almenys 10 
anys, no es van haver de lamentar accidents 
de trànsit mortals a les carreteres de Santa 
Eulàlia 

- El Punt Jove iniciava el servei d'assessoria 
laboral per ais joves de Santa Eulàlia, a ini-
ciativa del Conseil Comarcal. 

- De cara a la pared treia al mercat el seu 
tercer disc A veces los dioses nos regalan 
cinco minutos i presentava el seu treball a 
Barcelona. 

- L'Ajuntament aprovava les ordenances fis-
cals per al 2010, amb una congelació deis 
impostos i taxes municipals dins un marc de 
recessió econòmica. Convergència i Unió hi 
votava en contra en considerar que la pres-
sió fiscal continuava augmentant, tot i no to-
car els tipus impositius. 

- L'Ajuntament presentava el pía de protec-
ció civil municipal per al polígon de Can 
Magre i els barris pròxims al riu Tenes, amb 
l'objectiu d'evitar possibles danys en episo-
dis de pluja extraordinària. 

- Es pianificava una segona visita a Blangoua 
per l'estiu de 2010. L'Ajuntament proposava 
als joves la possibilitat de fer-hi un camp de 
treball. 

- La Mancomunitat presentava un paquet 
d'actuacions de suport per al miler d'empre-
ses de la Vali del Tenes sota la denominado 
de programa EXIT. L'augment de la compe-
titivitat i la creació d'ocupació eren unes de 
les principals finalitats de la iniciativa. 

- El romancer Jaume Arnella continuava 
amb el projecte del Cançoner Popular. Unes 

25 peces que es cantaven a Santa Eulàlia fa 
100 anys, es repartien entre les entitats de 
Santa Eulàlia amb l'objectiu de gravar un 
dise. 

- L'Agència Catalana de l'Aigua, acceptava 
una nova proposta de Santa Eulàlia per re-
soldre els problèmes d'inundabilitat del 
Tenes. Els nous plantejaments desestimaven 
les retalladas de parceMes. 

- Vuit de cada deu cases habitades de Santa 
Eulàlia utilitzaven correctament el porta a 
porta, segons l'Àrea de Medi Ambient. Les 
dades de la campanya de reforç de l'estiu 
passat revelaven que la participació al pia de 
résidus augmentava respecte el 2008. 

- La Fábrica va acoUir la reunió preparatoria 
del segon campionat català de baixades de 
carretons, anomenat Campionat d'Inèrcia 
de Catalunya. 

- Santa Eulàlia donava suport al referèndum 
sobre la independència de Catalunya que 
impulsava l'Empenta Ronçanenca per a 
l'Autodeterminació per al 13 de desembre. El 
pie de l'Ajuntament aprovava una moció que 
va presentar l'ERA, amb els vots a favor 
d'Independents-Esquerra i Convergència i 
Unió. 

- Els joves acordaven distribuir els 15.000 € 
del pressupost de l'Àrea de Joventut en 14 
projectes. Entre les novetats, unes Olimpia-
des rurals de la Vali del Tenes i una nit de 
Genis, mentre que es repetien les 3 hores de 
resistència en Derbi Variant i la baixada de 
carretons.. 

En esports, el primer equip del Santa 
Eulàlia aconseguia sumar els primers tres 
punts de la temporada a casa després de der-
rotar el Ponent per 1 a o. 

- Les instal-lacions de Pinedes Castellet ofe-
rien un gran nombre d'activitats esportives 
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